
P R O C E S    V E R B A L  , 

 

          Incheiat azi  10.12.2018 ,  orele   14,00 , in  cadrul  sedintei  ordinare  a  
Consiliului   local  al  comunei  Leleasca , Judetul  Olt  .  

         Sedinta  de   azi  este   deschisa  de  d-na  secretar  STANESCU  CAMELIA  ,  
din  cadrul  Primariei  comunei Leleasca , Judetul Olt  .  

         DOMNILOR   CONSILIERI  ;  

        Ati  fost  convocati  in  sedinta  ordinara  prin  Dispozitia  Primarului  comunei 
Leleasca , Judetul Olt ,  cu  nr. 217 din  data  de  04.12.2018 . Din  consultarea 
condicii  de prezenta  rezulta  ca din  cei  9  consilieri  ce  compun Consiliul  local  
sunt  prezenti  9 consilieri ,  ;  

        La  sedinta  de  azi  este  intrunit  cvorumul necesar  pentru  aprobarea  
Proiectelor   de  hotarire  inscrise  pe  ordinea  de  zi . 

               DOMNILOR   CONSILIERI ; 

        Avind  in  vedere problemele  urgente  pentru  analiza consiliului  local  si  asa  
cum  ati  fost  informati  din  invitatia  trimisa    va  rog  sa-mi  permiteti  sa  va  
prezint  urmatoarea  ordine  de  zi ;  

   1). Proiect  de  hotarire  privind aprobarea ,,Regulamentului privind  instituirea si  
administrarea  taxei speciale  de salubrizare in  comuna  Leleasca , Judetul Olt  si  a  taxei 
speciale  de  salubrizare pe  anul  2019. 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Enache  Constantin - Viceprimar 

2) . Proiect  de  hotarire referitor  la inchirierea  unui  spatiu in  suprafata de   

36m.p.- constructie anexa 2  camere , situat  pe strada  Tonesti  ,  nr. 46 A, sat  Tonesti , 
Comuna  Leleasca , Judetul Olt ; 

            Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Gioarsa  Ionel - Administrator  public 

 3). Proiect  de  hotarire  referitor   la  rectificarea  bugetului  local  varianta  
DECEMBRIE  2018 . 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Paunescu Ioana - Contabil 

 4). Proiect  de  hotarire  referitor  la  revocarea hotaririi Consiliului  local al  comunei 
Leleasca , Judetul Olt , cu  nr. 37 din  31.10.2018 privind  alocarea prin  transfer  a  sumelor 
pentru  completarea fondurilor  proprii ale  unitatilor de  cult  in  anul  2018. 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  -Stanescu Camelia - Secretar 



 5). Proiect  de  hotarire referitor  la suplimentarea  numarului  de posturi  de  asistenti  
personali ai  persoanelor  cu  handicap grav. 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Stanescu Camelia - Secretar 

 6). Proiect  de  hotarire referitor   la  stabilirea  impozitelor  si  taxelorpentru  anul  fiscal 
2019. 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Paunescu Ioana - Contabil 

7). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  Prefectului  
Judetului  Olt .  

             Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

        8). Sesizari , petitii , interpelari 

Se  consulta  Consiliul local  daca  mai sunt si  alte probleme  urgente  care  nu  
sufera  aminare ,  binenteles  daca sunt respectate  prevederile  art. 44  din Legea  nr.  
215/2001 – privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  
completarile  ulterioare  cu  referire  la  existenta  raportului de  specialitate al   
compartimentului de resort al  Primariei  care  se  constituie in  urgenta. 

  Se   supune  la  vot  ordinea  de  zi  asa  cum  a  fost  prezentata  : 

        Cine  este  pentru ?       9  voturi 

        Cine este  impotriva ?      -  voturi 

        Cine  se  abtine  ?       - voturi                         

 In urma votului  dv.  ordinea  de  zi a  fost  aprobata  cu  9  voturi  pentru , - 
voturi  impotriva -  abtineri  . 

 Va  rog  sa-mi permiteti  sa  va  informez ca in  conformitate  cu  art.  52  din  
Legea nr. 215/2001 – privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  
modificarile  si  completarile  ulterioare ,  participa  fara  drept  de vot  la lucrarile  
sedintei ; Stanescu Camelia , Gioarsa  Ionel ; Paunescu Ioana  ; Ca  invitati  participa  
din  partea Scolii Gimnaziale  Leleasca d-na  director Stroe  Carmen Florina  si  d-na  
Ene  Mirela - Administratorul  financiar .  

Sedinta  fiind  publica  participa  dl. STROE  ŞTEFAN - Director  la  Scoala  
Gimnaziala  Spineni , Jud. Olt  cit   si  dl. MIERLICI  MARIN - salariat  in  cadrul 
Serviciului  public  de Alimentare cu  Apa . .  

         D-na  secretar Stanescu Camelia – da  citire si  totodata  pune  la  dispozitia 
Consiliului  local  procesul verbal  al  sedintei  anterioare  din  data  de  08.11.2018 ,  
in conformitate cu  art.  42 ,  alin. 5  din Legea  nr. 215/2001 – privind  administratia  
publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  completarile  ulterioare .    



         Intreaba  daca  sunt  observatii  la  continutul  procesului verbal  al  sedintei  
anterioare ?                         Daca  nu  sunt ,  se   supune  la  vot  procesul  verbal  al  
sedintei  anterioare asa cum  a fost  insusit .  

         Cine  este  pentru ?      9  voturi 

         Cine este  impotriva  ?    -    voturi 

         Cine  se  abtine  ?       -    voturi  

 D-na  BĂRBULESCU  ELENA  a  fost  ales   presedinte  de  sedinta  prin   
hotarirea  nr. .38  din  data  de 08.11.2018 si  il  rog sa  preia  lucrarile  sedintei  ordinare  
de  azi .  

        D-NA  BĂRBULESCU  ELENA    – multumeste  pentru  increderea  acordata  si  
preia  lucrarile sedintei  de  azi . 

        Se  intra  in  ordinea  de  zi  si  se  prezinta  proiectele  de  hotarire .  

       In  deschiderea  sedintei  d-na  presedinta  de  sedinta acorda  cuvintul  d-nei  
ENE  MIRELA - Administratorul Financiar  de la  Scoala  Gimnaziala Leleasca care  
prezinta  situatia  sumelor alocate  prin  bugetul  de  venituri  si  cheltuieli  efectuate  
pe  conturi  si  sume .Se  poarta discutii pe  baza  sumelor alocate  prin  bugetul de  
venituri  si  cheltuieli al Scolii Gimnaziale  privind  repartizarea  pe trimestre si 
inscrierea   sumelor  necesare procurarii  unei  centrale  termice .  

D-na  STROE  CARMEN  - Director la  Scoala  Gimnaziala  Leleasca , face  
unele   

precizari  cu  privire la  sumele  cheltuite potrivit  cerintelor  si achizitionarea  de 
servicii  si obiecte  facinduse  din SEAP . Sumele care  au  fost  cheltuite  au  fost  
aprobate  prin Consiliul  de Administratie  al Scolii Gimnaziale Leleasca. Au  fost   
procurate materiale  necesare  functionarii  in  bune  conditii a  procesului  de  
invatamint ( cauciucuri  pentru  microbuz ;  cablu  electric ; materiale  de  constructie  
pentru lucrari  de  reparatii ; baterii pentru  functionare  microbuz , etc ); Nu  a  fost  
niciodata  vorba de  procurarea unei centrale  termice noi .  

          - Dl. GIOARSĂ  IONEL - Administratorul public -poarta  unele  discutii cu  
privire la  sumele  cheltuite  si serviciile  prestate. De  ce  au  fost  luate cauciucuri  pt.  
Microbuz deoarece nu  erau prevazute , acestea  au  un termen  de  garantie . Banii 
alocati  prin  bugetul  de  venituri  si  cheltuieli  pentru  procurarea  unei  centrale  
termice unde  au  fost  cheltuite . Din  partea  Scolii Gimnaziale au  pornit  niste  
zvonuri  eronate cum  ca  au  fost  refuzate  sponsorizarile  din  partea SC Renci  SRL 
pentru  organizarea  Pomului  de  Craciun ,  lucru  care  nu a  fost  adevarat si  care a  
fost dovedit de  catre  primar si  de  catre consilier Bărbulescu  Elena . 

        - Dl. STROE  ŞTEFAN - da  unele  lamuriri  cu  privire la  aprovizionarea 
cauciucurilor pentru  microbuz ; Acestea  au   fost procurate  din  SEAP .  

       - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - fata  de  cifrele  prevazute  in buget si cheltuite 
exista  un  excedent bugetar  de  26.000 lei fata  de  prevederea  bugetara.  Din  punct  



de  vedere al sumelor  cheltuite stam  bine. Nu  intelege  de  ce  din suma ramasa  nu  
se procura  o  centrala  termica  noua ? 

       - D-na  director  da  unele  precizari - din  suma restanta  mai  sunt lichidari de  
facturi pina  la  sfirsitul  anului ( burse  scolare ; lucrari neachitate  la  cosul  de  la  
centrala ;gram  microbuz  care  este spart ; contravaloarea  apei  potabile  neachitata 
pe  perioada  de  6  luni ) ; 

       - Dl.  POPONETE  DUMITRU - stie  ca  intr-o  sedinta  anterioara , lucrurile  au 
fost clare, bugetul  a  fost  aprobat potrivit solicitarii  venite  din partea  Scolii 
Gimnaziale  Leleasca. Cu referire la procurarea unei  centrale  termice  noi , 
specialistul  care  s-a  prezentat  trebuia  sa  se pronunte  da  sau  nu. Daca expertul 
care  s-a  prezentat  a  spus  ca centrala  este  inca buna  si  functioneaza , nu  noi  
putem  hotari  achizitionarea  uneia noi pentru  ca  in  viitor  Curtea  de  Conturi poate  
sa  o  impute . Specialistul  care  a  facut  lucrarea  de  refacere  a  cosului  de  fum 
trebuie  sa  isi  ia  si  banii si  o  constatare facuta ( deoarece  a lucrat intr-o  perioada  
anterioara la Scoala  ca fochist ) centrala  functioneaza dar  este  de  capacitate  mica 
si  nu face  fata .  

       - Dl. GIOARSĂ  IONEL  - Administratorul  public - arata  ca lucrarea de  
reparatii  a  centralei termice   nu  trebuia  facuta  printr-o  singura  oferta  ci  trebuiau 
procurate  3  oferte ( si  sa  se  mearga  pe  pretul  cel  mai mic ) ; 

       - Dl. NEGREANU  ION - inca  din  luna  agugust  vorbim de  achizitionarea  
unei  centrale  noi  si  iata  ca  a  venit  si  sfirsitul  anului  si  nu  am realizat  nimic. A 
fost  incercata  o  varianta pentru  reparatii : inaltare  cos ,  inlocuire  garnitura  la  uşa 
de  acces. Adreseaza felicitari conducerii Scolii Gimnaziale  Leleasca si  
Administratorului  financiar pentru   modul  in  care au  fost  prezentate sumele  ca  
justificare si  cheltuite  pe  articole .  

        Propune  ca in  vacanta  de  iarna , pina  la  finele  anului  2018  sa fie  
achizitionata  o  Centrala  termica noua  care  sa  ramina  in  custodie  ,  fiind   
montata  in  anul  viitor .  

      - Dl. DICU  NICOLAE -  nu  a  inteles  mare  lucru din prezentarea  facuta si 
intreaba  din nou : Sumele  prezentate  ca  si  cheltuieli sunt  luati  din  banii  prevazuti  
pentru  achizitionarea  unei  centrale  termice  noi ? 

      - D-na  PĂUNESCU  IOANA - Contabil - raspunde : Potrivit   solicitarii Scolii 
Gimnaziale  Leleasca , suma  de 2000 lei  a  fost prevazuta la  capitolul achizitionare  
de  bunuri -centrala termica-dar  daca  au  fost  facute  alte  cheltuieli se poate  
completa  suma  disponibila in  vederea  procurarii  unei noi  centrale  termice . 

      - Dl. Primar - Selescu Vasilica - arata ca am  facut o  serie  de lucrari   s-a  refacut 
cosul  ,  s-a  inlocuit  garnitura si  daca  tot   nu  merge  sa  achizitionam o alta  
centrala  noua . Acum  timpul  este este  scurt , vin  sarbatorile ,  nu  se mai  poate  
achizitiona  ,  nu  mai  este timp . 

       - Dl. MILITARU  CONSTANTIN - banii ramasi necheltuiti plus ce  se  mai da de  
la  primarie sa  se achizitioneze centrala. 



      - Dl. DRĂGHICI GEORGEL - adreseaza  o  intrebare  d-nei  director STROE  
CARMEN - De  ce  nu  sunt  aplicate burlanele  la  scoala  ? 

      - D-na  director - Raspunde - Burlanele se  afla  in  magazie , iar  cele  care  sun  
aplicate sunt   montate  de  la  o  distanta  de  2 m si  intradevar  apa izbeste  peretele . 

      Avind in  vedere ca toate  problemele legate de  sumele  cheltuite  de  la  Scoala  
Gimnaziala  Leleasca se cere  permisiunea ca directorul  Scolii Gimnaziale  Leleasca  
si  Administratorul Financiar  sa paraseasca  sedinta . 

D-na BĂRBULESCU  ELENA - presedinta  de  sedinta - incuviinteaza  
parasirea sedintei .  

 In   continuare  se  acoda  cuvintul  d-lui  primar  pentru  a  prezenta  Proiectul  
de  hotarire  referitor  la  aprobarea ,,Regulamentului privind  instituirea si  
administrarea  taxei speciale  de salubrizare in  comuna  Leleasca , Judetul Olt  si  a  
taxei speciale  de  salubrizare pe  anul  2019. Acorda   si  unele  precizari cu  privire la  
faptul  ca  fiecare  gospodarie  va  primii cite  un container  mobil ,  iar  containerele 
mari se  vor  amplasa in  punctele  fixe . 

 - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - este  buna  actiunea cu  salubrizarea . Toata  
lumea  trebuie  sa fie constienta deoarece  se  arunca gunoaiele necontrolate prin  
padure . Intreaba cind  incepe organizarea  acestui  serviciu ? Trebuie ca  sa  se  insiste  
cu  privire  la  transportul  gunoaielor ,  sa  se  ridice  la  timp ,  nu  cum  se  intimpla  
la alte  localitati  cum  am  vazut  in  mass-media .Intreaba  - daca  tomberoanele  
modile  se  dau  la  cetateni  cu  bani ? 

Totusi  ar  fi  un  lucru  bun ca  la  punctele fixe  de  colectare  a  gunoaielor sa  
se  amplaseze  grilaje . 

 Primarul - raspunde - actiunea  incepe cu  data  de  01.01.2019 . 

Tomberoanele  mobile  se distribuie  la  cetateni  gratuit .  

Considera  ca  o  mare problema va  fi educatia  populatiei  privind  depozitarea  
gunoaielor  menajere .  

Solicita  ca  pentru  sedinta  urmatoare  sa  fie prezentata  lista  de  ramasita 
pentru  fiecare  persoana  in  parte , sa  fie  facuta  publica  la fisier ,  atit  pentru  
neplata  impozitelor  cit  si  a  amenzilor . Sa  fie  intocmita  documentatia si  depusa  
la  Judecatorie pentru  transformarea  sumelor  provenite  din  amenzi in  munca  in  
folosul  comunitatii .  Cei care nu  platesc poate  au  si  motive, trebuie  facuta  o   
analiza amanuntita .  

   - Dl. NEGREANU  ION - cu  privire la  plata  impozitelor  si  taxelor  restante 
exista  si  nemultumiri : a  fost  solicitata  pentru  ferma  de  sa  fie  duse  doua  rabe  
de  piatra  ;  sa  se  amplaseze  doua  becuri pe  iluminatul  public - punctul Ursi ; 3 
lampi la Ferma  de la  Centru . Sa fim mindrii ca  avem  avantaj de  la  Ferma de 
pasari  ,  incasam impozite  mari de  la  aceasta  firma , trebuie sustinuti  moral  in  
continuare pentru a  nu  pleca din  localitatea  noastra .  



  - Dl. SELESCU VASILICĂ - Primar - da  replica-  ca anul acesta nu  s-a  bagat  
piatra  in  nici  o  parte  din  comuna .  

 - Dl. MIERLICI  MARIN - aduce la  cunostiinta  ca  pina  in  prezent nu  s-a  
luat  nici  o masura  pentru plata  contributiilor la  sanatate pentru angajatii  de  la  
Sistemul  public  de  alimentare  cu  apa . Avertizeaza  ca  este ultima  data  cind  mai  
aduce  la  cunostiinta acest  fapt dupa  care  se  va  adresa  Instantei  de  Judecata .  
Sedintele nu  au  nici  o  eficienta , nu  toti  cetatenii beneficiaza de  aceleasi  masuri. 
In  sat  sunt  o   serie  intreaga  de  probleme cum  ar  fi :  cetateni  cu  tractoare  care 
ies de  pe ogor cu  pamint  pe strada . Gunoaie aruncate  anapoda pe  oriune . 
Detinatorii  de  tractoare  trec  cu  utilajele  pe  timp  ploios  degradind  drumurile  de 
tarla  , ar  trebui sa se  interzica  astfel  de  lucruri  si  sa  se puna  sa  fie  aduse  in  
starea  initiala . Pentru  drumurile  proaspat  asfaltate  sa  fie  amplasate  semne  de 
circulatie  care  sa  interzica deplasarea  mijloacelor  de  transport  de  tonaj  greu. 
Recomanda  ca  toti  cei  trei  salariati  de  la  Sistemul  public  de  Alimentare  cu Apa 
sa  vina  in  sedinta si  sa  isi  sustina cauza ,  dar  poate  au  alte  surse de  finantare . 

  - Dl. POPONETE  DUMITRU - recomanda  ca  utima  solutie ,  ca l  luna  sa  
nu  vina  la  munca si atunci  sa  se  vada  importanta  muncii  prestate la SAA .  

- Dl. MILITARU  CONSTANTIN - bugetul  de  la  scoala se  aproba  la  inceput 
de an , avind  la baza  o  nota  de  fundamentare . Sa se  plateasca  materialele  si  
serviciile  prestate  pina  la  finele  anului . Bugetul  Scolii Gimanziale  se  va  
intocmii  in  prezenta  Administratorului  financiar . Propune  ca  materialele sa fie  
discutate , analizate si aprobate in  cadrul  comisiei  de  domenii de  activitate . 

  Sa  fie promovata  o informare  in  cadrul  cetatenilor  astfel  incit  gunoaiele  sa  
nu  mai  fie  aruncate la  intimplare  .  

  Pentru  salariatii  din  cadrul Sistemului  public  de Alimentare  cu  Apa  sa  fie  
gasita  o   solutie  legala , fie  sa  fie  transferati  la  Compania  de Apa , fie  sa se  
gaseasca  sursa  de  finantare  pentru  plata  salarilor . 

 - Dl. DICU  NICOLAE - sa  fie  determinati  toti  proprietarii  de  utilaje  
agricole sa  le  imatriculeze  si  astfel  sa  plateasca  impozitul .Detinatorii  de  utilaje  
agricole  ies  cu  pamint  pe  asfalt. Este bine ca  se  face  intabularea  terenurilor  si  a  
cladirilor astfel  se  va stii  precis  la  calculul  impozitului  agricol  si al  caladirilor .  
Utilizatorii  de  terenuri  agricole sa  declare  cu  cine  efectueaza lucrarile  iar  
prestatorul  sa  plateasca impozitul datorat , trebuie  sa  facem  front  comun ,  sunt  
sume  care ajung in  bugetul  local. Pentru  detinatorii  care  ies  cu  utilajele  murdare  
de  pamint  pe  asfalt  sa  se  ia  masura   contraventionala , acest  lucru  mai  tine  si  
de  educatia  cetateanului . Adreseaza  o  rugaminte  ca  la  sedintele  Consiliului  
local  sa fie invitata  mai  des conducerea  Scolii Gimnaziale  cit  si  Administratorul 
financiar . S-a  afirmat ca banii au  fost prevazuti  pentru naveta  cadrelor  didactice ,  
lucru  cu  care  nu  ar  fi  de  acord . De  ce s-au  luat  cauciucuri ,  cu  toate  ca  nu  au  
fost prevayute  ? Aceste  au  si  ele o durata  de  functionare  , o  garantie. Daca  nu 
este atita  nevoie  de  Primarie ,  de  ce  solicita  bani  suplimentari ? Mai  are  o  alta  
intrebare - De  ce nu  se  duce microbuzul  la Greeresti ? 



  - Dl. Primar  SELESCU  VASILICA  - arata  ca  anul  acesta la  capitolul  
cheltuieli  au  fost  facute  unele economii  in  ceea  ce  priveste  faptul  ca  nu  au  fost 
procurate  cauciucuri  la  niciuna  din  autoturismele  primariei  si  nici  benzina.  

 - Dl. NEGREANU  ION  - solicita ca  pentru  plata  impoyitului  pe cladiri  si  
teren  sa  fie  preyentata  o  situatie  comparativa  pe  anii  2018  si 2019 ,  din care  sa  
reiasa  clar procentul  de majorare . Pentru  personalul  incadrat  la  Sistemul  public  
de  Alimentare  cu Apa exista doua  variante  ,  ori  isi  iau  banii , sau  pleaca  acasa . 

- D-na  BARBULESCU  ELENA - presedintele  de sedinta - o  varianta  mult   
mai  simpla  ar  fi trecerea  in  somaj  a personalului  angajat  la  Serviciul  public de 
Alimentare cu Apa ,  raminind  un  singur  salariat . 

  Presedintele  de sedinta   dupa  epuizarea  discutiilor strict  la  ordinea  de  zi  
supune  spre  aprobare  urmatoarele  proiecte  de  hotarire ;  

  - referitor la  aprobarea ,,Regulamentului privind  instituirea si  administrarea  taxei 
speciale  de salubrizare in  comuna  Leleasca , Judetul Olt  si  a  taxei speciale  de  salubrizare 
pe  anul  2019  ,  care  este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  ____  , 
abtineri ,  devenind  astfel   hotarirea   nr.  42  din 10.12.2018 .  

-  referitor  la inchirierea  unui  spatiu in  suprafata de  36m.p.- constructie anexa 2  
camere , situat  pe strada  Tonesti  ,  nr. 46 A, sat  Tonesti , Comuna  Leleasca , Judetul Olt , 
care  este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  ____  , abtineri ,  
devenind  astfel   hotarirea   nr.  43  din 10.12.2018 .  

          -  referitor   la  rectificarea  bugetului  local  varianta  DECEMBRIE  2018 ,  care  
este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  ____  , abtineri ,  devenind  
astfel   hotarirea   nr.  44  din 10.12.2018 .  

          -   referitor  la  revocarea hotaririi Consiliului  local al  comunei Leleasca , Judetul 
Olt , cu  nr. 37 din  31.10.2018 privind  alocarea prin  transfer  a  sumelor pentru  completarea 
fondurilor  proprii ale  unitatilor de  cult  in  anul  2018 , care  este  aprobat cu  9  voturi 
pentru  ____  voturi  impotriva  ____  , abtineri ,  devenind  astfel   hotarirea   nr.  45  
din 10.12.2018 .  

                -  referitor  la suplimentarea  numarului  de posturi  de  asistenti  personali ai  
persoanelor  cu  handicap grav , care  este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  voturi  
impotriva  ____  , abtineri ,  devenind  astfel   hotarirea   nr.  46  din 10.12.2018 .  

               -  referitor   la  stabilirea  impozitelor  si  taxelor  pentru  anul  fiscal 2019 , 
care  este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  ____  , abtineri ,  
devenind  astfel   hotarirea   nr.  47  din 10.12.2018 .  

               Se  stabileste ca  sedinta urmatoare sa  aiba  loc  la  data  de  21.12. 2018 ,  
cu  urmatoarea  ordine  de  zi ;                   

   1). Proiect  de  hotarire  referitor  la rectificarea  bugetului  local - varianta  
DECEMBRIE  2018 . 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Paunescu Ioana - Contabil  



2). Proiect de  hotarire  referitoare la aprobarea  Planului de  actiuni  si lucrari  
de interes  local pe  anul 2019 .  

            Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

3). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  
Prefectului  Judetului  Olt .  

             Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

           4 ). Sesizari , petitii , interpelari 

Presedintele de  sedinta arata ca  s-au   epuizat  toate  punctele  inscrise  pe  
ordinea de  zi ,  declara inchise  lucrarile  sedintei  ordinare a  Consiliului local  al  
comunei Leleasca , Judetul  Olt . 

       Pentru  care  am  incheiat  prezentul   proces  verbal .  

 

 

                          Presedinte   de  sedinta ,                                                      Secretar ,   

                                             

E.Barbulescu                                                              C. Stanescu  

 

 

 

 

 

 

 

 


